
Hörja Byalag
Byastugan 2024-01-14

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte

Närvarande: Jenny Anell
Patrik Nordgren
Mats Svensson
Peter Johansson
Henrik Hörgerud

§1. Ordförande Jenny Anell hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat.

§2. Dagordningen godkändes i sin nuvarande form

§3. Ekonomin är modest men stabil. Inkomstbringande verksamhet diskuterades för att över tid 
      bibehålla ett ekonomiskt handlingsutrymme. Sponsring, event och lotterier var bland förslagen.

§4. De privata markägarna är positiva till röjning i anslutning till broarna vid Hörjagården.
      Patrik påminner kommunen och åtgärden planeras utföras innan lövsprickning 2024.

      Angående planerna att få till stånd någon form av träningsanläggning på Åleden fortsätter  
      Henrik trycka på angående eventuell planändring hos Kommunen.

      Busshållplatser i Källstorp har lyfts med Skånetrafiken och då det krävs ett digert underlag för
      att få detta till stånd beslöt Byalaget att hänskjuta frågan tills större efterfrågan/engagemang
      uppstår. 

§5. A, Henrik ser till att uppgifter om Hörja skickas till Tyringe.nu för uppdatering av deras
                 hemsida.

B, Då Byalaget inte har några projekt tillräckligt färdiga för ansökan i denna omgången 
                 kommer inga ansökningar skickas till Tyringe Sparbanksstiftelse i nuläget.

C, Byalaget stämmer av med de övriga byalagen i gamla Tyringe Kommun angående 
                 nätverkande.

§6. Hemsidan är uppdaterad och Henrik åtar sig att marknadsföra detta på FB.

§7. Facebook-sidan är också igång och åtminstone tills vidare kommer den existera parallellt med
      Facebook-gruppen. Henrik försöker få till godkännande-funktion för att eliminera de inslag av
      oönskad karaktär som förekommit. 



§8. Patrik kollar med lokal konstnär om att för Byalagets räkning få tillverkat en skylt att använda
      till exempel vid event.

§9. Nästa möte planerades till 10/3, Patrik åtog sig att ordna fika.

§10. Ordförande Jenny Anell tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

______________________   _________________________
Ordf. Jenny Anell Sekr. Henrik Hörgerud

 


